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3.  zasedání zastupitelstva města dne: 31. 3. 2016 

Bod pořadu jednání:       

Vyřízení podnětů, dotazů a připomínek z 2. řádného zasedání zastupitelstva města ko-
naného dne 25. 2. 2016      

 

 

Zpracoval: Petra Hušková 

odbor, oddělení: kancelář tajemníka, organizační oddělení 

telefon: 48 524 3162 

Schválil: vedoucí oddělení Iva Pourová 

 vedoucí odboru Ing. Jindřich Fadrhonc, tajemník MML 

Projednáno: v radě města dne 16. 2. 2016 

Poznámka:       

Předkládá: 
 

p. Tibor Batthyány, v.r. 

primátor statutárního města Liberec              

   

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo města po projednání       

b e r e   n a   v ě d o m í     

 

vyřízení podnětů, dotazů a připomínek z 2. řádného zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 25. 2. 2016 
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Hušková Petra

Od: Langr Ivan <langr.ivan@magistrat.liberec.cz>

Odesláno: 20. března 2016 11:53

Komu: antonin.ferdan@gmail.com

Kopie: 'Hušková Petra'

Předmět: odpověď ZM

Vážený pane zastupiteli, 

 

děkuji za Vaše dotazy z posledního zasedání zastupitelstva města, dovoluji si k nim uvést: paní Menšíková, tajemnice 

fondu vzdělávání, se na Vás dne 25/2/2016 skutečně obrátila s dotazem na bližší vysvětlení jednotlivých programů – 

jako na jejich autora, aby interpretaci jejich zaměření mohla zprostředkovat potenciálním zájemcům z řad žadatelů. 

Velmi kvituji, že jste byl ochoten to učinit a nabídl se i k pořádání uvedeného semináře. O tom jsme ostatně hovořili i 

spolu již loni na podzim, kdy jsme společně pracovali na jednotlivých hodnotících kritériích fondu vzdělávání. Dne 

29/2/2016 Vás paní tajemnice emailem (po předchozí konzultaci se mnou) informovala, že odbor je připraven zajistit 

zasedací místnost č. 11 a sezvat potenciální žadatele, mj. zástupce našich mateřských a základních škol. Po další 

výměně mailů mezi Vámi dvěma (navrhl jste zdroje, odkud žadatele čerpat, i formu registrace na seminář) jsem paní 

tajemnici přislíbil maximální součinnost a požádal ji, aby Vás ještě oslovila se stanovením konkrétního termínu. Ten 

se totiž musel odvinout především od Vašich možností. Dne 2/3/2016 tak paní tajemnice učinila, týž den jste se pak 

(telefonicky) domluvili, že seminář neuskutečníte. Je zřejmé, že se tak stalo především z časových důvodů, protože již 

začínalo nabíhat období reálného doručování žádostí do všech dílčích fondů. Přesto považuji pořádání semináře pro 

žadatele za velmi dobrý nápad a věřím, že se nám společně podaří jej realizovat v následujícím dotačním období. 

Budu velmi rád, pokud budu moci počítat i s Vámi. Děkuji. S pozdravem Ivan Langr 

 

 

 

Zastupitel Mgr. Ferdan vznesl podnět na pana náměstka primátora PhDr. I. Langra k pořádání semináře pro 

žadatele o dotace z fondu vzdělávání: 

Zároveň děkuji za odpověď panu Langrovi, jenom bych chtěl, možná návrh zase, zda by bylo možné uspořádat 
teda seminář pro potencionální žadatele k fondu vzdělávání s tím, že jsem ochoten ve svém volném čase tam přijít, 
prezentovat ty oblasti, případně prezentovat i tu strukturu žádosti tak, aby byla pochopitelná. Říkám to na ten popud, 
že se na mě obrátila paní Menšíková s dotazem, zda bych jí to pomohl vysvětlit, tak že bych to rovnou spojil v jedno. 
Tak zda by se toho mohl odbor chopit a minimálně si se mnou domluvit termín, zajistit prostory, rád to udělám a 
myslím si, že to bude k dobru věci.  

 

 

PhDr. Mgr. Ivan Langr 
náměstek primátora pro školství, sociální věci, cestovní ruch a kulturu 
 
Statutární město Liberec 

Magistrát města Liberec 
nám. Dr. E. Beneše 1; Liberec  
 
tel.: +420 485 243 142 
mob.: +420 734 392 779 
e-mail: langr.ivan@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 
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Hušková Petra

Od: Langr Ivan <langr.ivan@magistrat.liberec.cz>

Odesláno: 20. března 2016 11:53

Komu: antonin.ferdan@gmail.com

Kopie: 'Hušková Petra'

Předmět: odpověď ZM

Vážený pane zastupiteli, 

 

děkuji za Vaše dotazy z posledního zasedání zastupitelstva města, dovoluji si k nim uvést: paní Menšíková, tajemnice 

fondu vzdělávání, se na Vás dne 25/2/2016 skutečně obrátila s dotazem na bližší vysvětlení jednotlivých programů – 

jako na jejich autora, aby interpretaci jejich zaměření mohla zprostředkovat potenciálním zájemcům z řad žadatelů. 

Velmi kvituji, že jste byl ochoten to učinit a nabídl se i k pořádání uvedeného semináře. O tom jsme ostatně hovořili i 

spolu již loni na podzim, kdy jsme společně pracovali na jednotlivých hodnotících kritériích fondu vzdělávání. Dne 

29/2/2016 Vás paní tajemnice emailem (po předchozí konzultaci se mnou) informovala, že odbor je připraven zajistit 

zasedací místnost č. 11 a sezvat potenciální žadatele, mj. zástupce našich mateřských a základních škol. Po další 

výměně mailů mezi Vámi dvěma (navrhl jste zdroje, odkud žadatele čerpat, i formu registrace na seminář) jsem paní 

tajemnici přislíbil maximální součinnost a požádal ji, aby Vás ještě oslovila se stanovením konkrétního termínu. Ten 

se totiž musel odvinout především od Vašich možností. Dne 2/3/2016 tak paní tajemnice učinila, týž den jste se pak 

(telefonicky) domluvili, že seminář neuskutečníte. Je zřejmé, že se tak stalo především z časových důvodů, protože již 

začínalo nabíhat období reálného doručování žádostí do všech dílčích fondů. Přesto považuji pořádání semináře pro 

žadatele za velmi dobrý nápad a věřím, že se nám společně podaří jej realizovat v následujícím dotačním období. 

Budu velmi rád, pokud budu moci počítat i s Vámi. Děkuji. S pozdravem Ivan Langr 

 

 

 

Zastupitel Mgr. Ferdan vznesl podnět na pana náměstka primátora PhDr. I. Langra k pořádání semináře pro 

žadatele o dotace z fondu vzdělávání: 

Zároveň děkuji za odpověď panu Langrovi, jenom bych chtěl, možná návrh zase, zda by bylo možné uspořádat 
teda seminář pro potencionální žadatele k fondu vzdělávání s tím, že jsem ochoten ve svém volném čase tam přijít, 
prezentovat ty oblasti, případně prezentovat i tu strukturu žádosti tak, aby byla pochopitelná. Říkám to na ten popud, 
že se na mě obrátila paní Menšíková s dotazem, zda bych jí to pomohl vysvětlit, tak že bych to rovnou spojil v jedno. 
Tak zda by se toho mohl odbor chopit a minimálně si se mnou domluvit termín, zajistit prostory, rád to udělám a 
myslím si, že to bude k dobru věci.  

 

 

PhDr. Mgr. Ivan Langr 
náměstek primátora pro školství, sociální věci, cestovní ruch a kulturu 
 
Statutární město Liberec 

Magistrát města Liberec 
nám. Dr. E. Beneše 1; Liberec  
 
tel.: +420 485 243 142 
mob.: +420 734 392 779 
e-mail: langr.ivan@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 
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Hušková Petra

Od: Langr Ivan <langr.ivan@magistrat.liberec.cz>

Odesláno: 20. března 2016 11:20

Komu: 'Jan Berki'

Kopie: 'Hušková Petra'

Předmět: odpověď ZM

Vážený pane zastupiteli, 
 
děkuji za Vaše dotazy z posledního zasedání zastupitelstva města (vizte níže), dovoluji si k nim uvést: rezort školství a 
sociálních věcí má naplánovánu řadu projektů, které průběžně zpracovává a plní tak, jak je z kapacitních důvodů 
schopen. Přehled aktivit základních škol se – pokud jde o parametry zadání – chystal několik týdnů, k jeho spuštění a 
realizaci nebylo třeba usnesení žádného orgánu města, a to ani výboru pro vzdělávání, který je poradním orgánem 
zastupitelstva města. Zadání parametrů bylo konzultováno s vybranými experty v oblasti školství (jak už je u 
zásadních materiálů mého rezortu zvykem), projednáno v kolegiu ředitelů ZŠ náměstka primátora dne 25/2/2016; 
realizaci projektu pak provedl částečně odbor školství a sociálních věcí (data dostupná z výročních zpráv škol a údajů 
z rejstříku), částečně na něm pracovali sami ředitelé škol. Materiál bude projednávat rada města dne 22/3/2016, 
následně bude zveřejněn a rovněž k diskuzi zaslán všem členům školských rad, jmenovaných zřizovatelem. 
Dokument je jen prvním analytickým krokem k nastavení skutečně vyhodnotitelných indikátorů kvality základních 
škol, jak zřizovateli umožňuje § 12 zákona 561/2004 Sb., školský zákon. V tuto chvíli rezort pracuje na jejich definici, 
půjde patrně o kombinaci individuálních a složených ukazatelů. Záměrem je nastavit proaktivní přístup zřizovatele ve 
vztahu ke školám (tedy zcela jinak, než tomu bylo v předchozích letech), aktivizovat práci školských rad, které často 
zasedají jen velmi formálně, a získat pro zájem o základní školy rodiče, samotné žáky a rovněž zcela nové aktéry – 
např. zástupce průmyslových firem, jejichž prvotním cílem je zvýšit prostupnost ZŠ a SŠ technického směru, jakož i 
skutečný interes dětí v technickém vzdělávání. V tomto ohledu ostatně připravujeme i další projekty. S pozdravem 
Ivan Langr 
 
 
 
 
Zastupitel Mgr. Berki požádal pana náměstka primátora PhDr. I. Langra o vyjádření ke zpracování přehledu kvality 

škol: 

A poslední dotaz, který mám, je k panu náměstku Langrovi, trošku mě mrzí, že až z webu města jsem se dozvěděl, 
že chystá přehled kvality škol, přestože jsme tohle téma na výboru pro vzdělávání probírali několikrát, tak mě trochu 
mrzí, že se to, jako člen tohoto výboru, dozvídám nejdřív z radničního webu a až potom možná někdy se dozvím tu 
informaci i na výboru, tentokrát, pane náměstku, jste mě moc nepotěšil. 

 
 
PhDr. Mgr. Ivan Langr 
náměstek primátora pro školství, sociální věci, cestovní ruch a kulturu 
 
Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberec 
nám. Dr. E. Beneše 1; Liberec  
 
tel.: +420 485 243 142 
mob.: +420 734 392 779 
e-mail: langr.ivan@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 
 










